
Oświadczenie złożone 

przez senatora Mariusza Gromkę 

na 3. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie kompleksowej informacji o aktualnym stanie realizacji inwe-

stycji: budowa drogi S19 na odcinku Białystok – Kuźnica. 

Przebieg i realizacja długo oczekiwanej drogi budzi ogromne zainteresowanie mieszkańców. Jako senator 

reprezentujący ich interesy, w trosce o pozyskanie i przekazanie wyborcom rzetelnej i aktualnej informacji 

dotyczącej zapewnienia najdogodniejszych warunków komunikacji drogowej za pomocą S19, proszę o ra-

port. W szczególności proszę o informację o dotychczas wydanych decyzjach i szacunkach kosztów realizacji 

tej inwestycji oraz posiadanym aktualnie zasobie środków celowych, jak i przyjętych terminach realizacji. 

Wyrażam przekonanie, że udzielona przez Pana Ministra informacja pozwoli na jej przekazanie zaintere-

sowanym mieszkańcom, którzy oczekują jednolitego i konkretnego stanowiska inwestora. 

Z wyrazami szacunku 

Mariusz Gromko 

 
 


